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kuryr 27. ledna 2023

Plánovaná genocida: Očkování proti covidu by mělo
způsobit škody, varuje farmaceutický manažer

infokuryr.cz/n/2023/01/27/planovana-genocida-ockovani-proti-covidu-by-melo-zpusobit-skody-varuje-
farmaceuticky-manazer

Není to tak, že by se takzvané „vakcíny“ proti Covidu jen

tak ukázaly jako neúčinné a smrtící. Spíše byly jako takové

navrženy, podle Alexandry „Saši“ Latypové, 25leté

farmaceutické veteránky, která se hodlá obrátit na výzkum

a říká, že ministerstvo obrany (DoD) „velmi jasně muselo

ublížit“ tím, že provedlo „ masová genocida Američanů“.

Pod kontrolou a vedením ministerstva obrany začali výrobci léků

jako Pfizer, Moderna a Janssen hromadně vyrábět injekční stříkačky

pro operaci Warp Speed     dlouho předtím, než se vůbec objevily první

případy „Covid“. Podle Latypové se tyto „vlajkové lodě“ pouze řídily

pokyny ministerstva obrany.

To znamená, že americká armáda dohlížela na vývoj a nasazení

těchto „protiopatření proti Covidu“, jak byla klasifikována, než je

nesprávně nazývala „vakcíny“. Proto se tomu říkalo Operace Warp

Speed: protože to byla vojenská válka, ne operace veřejného zdraví.
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2/3

Svou roli sehrály také Centra pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC) a

Úřad pro kontrolu potravin a léčiv (FDA), které urychlily povolení

nouzového použití (EUA) pro smrtící léky, po němž následovalo

oficiální schválení pro některé z nich – a zbytek je

Dějiny. (Související: Věděli jste, že injekce Covid způsobují

Parkinsonovu chorobu?)

To vše Latypová v prosinci představila ve videopřednášce , kterou

můžete zhlédnout níže:

Očkování proti covidu trénuje tělo, aby se „zničilo samo,“

varuje Latypová

Jádrem prezentace Latypové je tvrzení, že ministerstvo obrany, Big

Pharma a Big Regulation (FDA a CDC) se spikli s cílem spáchat

celosvětovou masovou vraždu prostřednictvím bioterorismu a

informační války.

Důkazy jsou ohromující, že existuje záměr ublížit lidem injekcemi

Covid-19, takzvanými „vakcínami“ a dalšími nesmyslnými

opatřeními pro reakci na Covid, která vlády po celém světě postupně

zavádějí,“ uvedla.

Opět to není tak, že by vakcíny měly pomáhat lidem, ale že byly

prostě nebezpečné. Latypová říká, že byly záměrně použity jako

chemická a/nebo biologická zbraň proti lidem, což je podpořeno

množstvím literatury, studií, vědeckých diskusí (a) zveřejněných na

toto téma.

“Do injekcí Covid-19 je zabudováno mnoho mechanismů zranění,”

pokračovala. “Hlavní je, že cílem těchto injekcí je přimět vaše buňky,

aby napadly samy sebe, přimět vaše buňky k expresi antigenů, což

jsou toxické spike proteiny, a pak vytvořit protilátky, které napadnou

buňky. To trénuje vaše tělo k sebezničení.”

https://www.bitchute.com/video/8ftbShzrkjl9/
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Jinými slovy, tyto injekce nejsou bezpečné ani účinné, pokud není

cílem masivně vylidnit svět. V tomto případě injekce fungují přesně

tak, jak byly naplánovány – a to nejhorší teprve přijde.

Bezpečnostní signály byly “samozřejmé” od začátku, říká Latypová. A

přesto se zdálo, že si toho nikdo v mocenském postavení nevšiml,

nebo možná tyto bezpečnostní signály záměrně ignoroval, protože

cílem bylo zabíjet lidi.

“Tyto záběry nemají žádnou účinnost,” vysvětluje

Latypová. „Dokonce víme, že existuje negativní účinnost, což

znamená, že tato očkování zvyšují pravděpodobnost onemocnění a

úmrtí.

Injekční stříkačky byly vyrobeny zcela bez ohledu na správnou

výrobní praxi (GMP), zjevně také záměrně, aby byl zajištěn smrtelný

výsledek produktu. Pokud by byly dodrženy náležité bezpečnostní

standardy, očkování by mohlo být méně smrtelné, což by bylo v

rozporu se záměrem.

“Zjistili jsme, že tyto produkty jsou špinavé, kontaminované a vůbec

ne tak, jak je uvedeno na etiketě,” říká Latypová. “A pro začátek jsou

vysoce toxické.”

„Všichni by měli být okamžitě zastaveni a věc by měla být důkladně

prošetřena. A zodpovědné bychom měli postavit před soud a pohnat

je k odpovědnosti. Dokud se tak nestane, nemůžeme pokračovat.”
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